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Skolebestyrelsesmøde 
Torsdag den 15. juni 2023 

Kl. 18.00 – 21.00 på personalerummet 
 

Medlemmer: Vivi Kattenhøj (formand), Casper Børsting Rasmussen, Kristina Steiniche Jørgensen, Maj-

Britt Haahr Andersen, Martin Plum Juul, Steen Larsen, Bente Frydendal Pedersen, Mikael Kiilerich, Tina 

Barslund, Mette Aagaard Kiilerich, Henning Busted, Britta Aagaard Knudsen, Mette Nygaard, elevrådet 

 

Afbud: Bente Frydendal Pedersen, elevrådet 
 

 

DAGSORDEN 
 

1. Godkendelse af referat fra 

skolebestyrelsesmødet den 28. 

marts 2023 

Godkendt 

2. Aktionslisten Kys og kør – ligger i Teknisk Forvaltning  

3. Information 

a. Nyt fra formanden 

b. Nyt fra kontoret  

c. Nyt fra skolen 

d. Nyt fra SFO 

 a)  
Netværk for skolebestyrelsesformænd: - Skal vi 
fortsætte med at være medlem af ”Skole & Samfund”. 
Det tages op i bestyrelsen på et senere tidspunkt.  
-Der blev også talt om principper for de enkelte skoler, 
samt hvad der fylder.  
-På en af skolerne har ledelsen valgt at afkorte 
børnenes pauser, så børnene får kortere skoledage.  
-Skulle vi genindføre ”ODA” i skolebestyrelsens 
dagsorden?  
-På en af skolerne arrangerer skolebestyrelsen en stor 
fest, hvor man tjener penge, som de forskellige klasser 
kan søge om efterfølgende.  
-En anden ide er at lave t-shirts, hvorpå der er trykt 
”Skolebestyrelse” 
 
Dialogmøde med det politiske udvalg.  
Orientering om Reformkommissionen. Herefter var der 
dialog med politikerne.  
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b)  
-Der har været afholdt førskoleaften for de to nye 0. 
klasser. Det var en god aften.  
-Der har været afholdt et forældremøde i en klasse i 
udskolingen.  
-Eksamensperioden er slut for i år. For 1. gang har vi 
afholdt prøver i de praktisk-musiske fag på 8. årgang. 
Alle eksaminer for både 8. og 9. klasse er gået godt, 
og børnene har klaret sig godt – som de har været 
forberedt til.  
-Ny læreruddannelse starter d. 1. august. I den vil der 
være større grad af praksisfaglighed. Der er praktik på 
alle årgange, og der indføres udstrakt praktik, hvor de 
studerende kommer på besøg en dag om ugen på 
skolen. Der er også større fokus på specialpædagogik. 
-Meddelelsesbog: Kommunen har valgt at indgå i 
samarbejdet med EasyIQ, som skal være den platform, 
der skal skrives meddelelsesbog i.  
d) 
- Der er ansat to nye pædagoger. 
- Den nye SFO1 er under etablering, og oprydningen i 
Fritidshjemmet er godt i gang. Det tager meget tid.  
- De nye ”Klub-børn” har været på besøg i Klubben 
hen over den sidste periode. Det har været en god tid, 
fordi børnene nu er trygge ved rammerne og de 
voksne.  
c) 
-Temauge 21: Der har været arbejde i venskabsklasser, 
hvilket gik rigtig godt. Temaet var ”naturen på og 
omkring skolen”. Det var en rigtig god oplevelse.  
-Ny SFO1 fylder også i indskolingen, men det går 
godt.  
-På afdelingsmødet i Afd. C har man haft talt omkring 
brug af nikotin. Afdelingen vil gerne have det taget op 
i skolebestyrelsen i kommende skoleår.  
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4. Strukturændringer i SFO Status på flytningen af SFO herunder langsigtet plan 
for udeområder 
Rundvisning i Lillefløj, hvor bestyrelsen er præsenteret 
for tankerne om de nye lokaler, udearealer osv.  
I forhold til udearealer, så vil der blive etableret en ny 
legeplads imellem Lille- og mellemfløj. Ressourcerne til 
udearealer på investeringsplanen vil blive brugt på 
etableringen af denne.  

5. Kommende skoleår Prioritering af ressourcer  
-Gennemgang af fagfordeling for skoleåret 23/24. Vi 
har stor fokus på overgange igennem hele 
skoleforløbet.  
-Gennemgang af, hvordan vi kommer til at lave 
holddeling i de praktisk-musiske fag.  
-Information om brugen af 2-lærer-timer jf. skolens 
ansøgning af §16b & 16d 
Godkendelse af skema 
-Skemaerne kan ses på Aula fra i næste uge. HUSK at 
trykke frem til uge 32/33 
-Skemaerne er godkendte.  

6. TEMA: Skolebestyrelsens 

årsberetning 

Herunder evaluering af årets arbejde. 

7. TEMA: Kommende skoleår i 

skolebestyrelsen 

Drøftelse af temaer til kommende årshjul – og 
temaansvarlige. 

8. Økonomi Budgetopfølgning pr. 31. maj og investeringsplanen 
blev gennemgået. 

9. Eventuelt Der ønskes en liste med lærerne og pædagogernes 
fulde navne, så forældrene kan orientere sig i, hvilke 
undervisere/pædagoger deres børn skal have.  

10. Punkter til kommende møder Møderække for skoleåret 2023-24 medsendt som bilag 
Skole & Samfund – skal vi fortsætte med at have dette 
abonnement 
”ODA” – skal vi bruge det på vores dagsordener? 

 


